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Vragen van het lid Van Haersma Buma (CDA) aan de minister van Justitie over het bericht
dat onterechte hechtenis steeds meer kost. (Ingezonden 20 mei 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat onterechte hechtenis steeds meer kost? 1)

2
Kloppen de feiten in dit bericht?

3
Hoe oordeelt u over de hoogte van de toegekende schadevergoedingen?

4
Is er volgens u reden om de hoogte van de genoemde standaardvergoeding (in het algemeen)
aan te passen?

5
Ziet u mogelijkheden om te voorkomen dat de schadevergoedingen voor ten onrechte
opgelegde veroordelingen blijven stijgen?
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